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ИНСТИТУЦИОНАЛЬНЫЙ АНАЛИЗ СИСТЕМЫ РЕГУЛИРОВАНИЯ ЗАНЯТОСТЬЮ 

НАСЕЛЕНИЯ В РЕСПУБЛИКЕ СЕВЕРНАЯ ОСЕТИЯ–АЛАНИЯ 

 

Э.Л. Авакова, И.В. Затона 

 

Изложены результаты исследования эффективности системы регулирования занятостью населения 

в Республике Северная Осетия-Алания. На основе данных анкетного опроса безработными РСО-Алания 

дана функционально-деятельностная оценка службы занятости региона. Усиление социальной 

мобильности и совершенствование социально-профессиональной структуры региона, соответствующая 

коррекция системы занятости населения являются не только условиями стабильного развития 

российского общества, но и залогом его национальной безопасности. 
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E.L. Avakova, I.V. Zatona 

Institutional analysis of regulation system 

of population employment in North Ossetia-Alaniya Republic 

The results of research on the effectiveness of the system of regulation of employment of the population in the 

Republic of North Ossetia-Alania are considered. Based on data from a questionnaire survey of unemployed in 

North Ossetia-Alania it is given the functional activity-assessment employment services in the region. Strengthening 

of social mobility and improving the socio-occupational structure of the region, the corresponding correction of 

employment are not only the conditions for stable development of the Russian society, but also the key to its national 

security.  
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